

Title (en)

TRAYS FOR RECEIVING ROD-SHAPED ARTICLES OF THE TOBACCO INDUSTRY

Title (de)

SCHRAGEN ZUR AUFNAHME STABFÖRMIGER ARTIKEL DER TABAKVERARBEITENDEN INDUSTRIE

Title (fr)

PLATEAU DESTINÉ À RECEVOIR DES ARTICLES EN FORME DE TIGE DE L'INDUSTRIE DU TABAC

Publication

EP 4364584 A1 20240508 (DE)

Application

EP 23205465 A 20231024

Priority

DE 102022128888 A 20221101

Abstract (en)

[origin: CN117981899A] The invention relates to a shelf (10) for receiving rod-shaped articles of the tobacco processing industry, comprising a shelf body (15) which is formed by a rear wall (11), two side walls (12, 13) which are arranged at least substantially parallel to one another and at a distance from one another, and a bottom wall (14), forming a receiving space (16) for rod-shaped articles which is open to the front and to the top, the receiving space (16) is divided by a partition wall (17) extending from the side wall (12) to the side wall (13), characterized in that the shelf body (15) is designed to be divisible.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Schragen (10) zur Aufnahme stabförmiger Artikel der tabakverarbeitenden Industrie, umfassend einen durch eine Rückwand (11), zwei zumindest im Wesentlichen parallele und beabstandet zueinander angeordnete Seitenwände (12, 13) sowie eine Bodenwand (14) gebildeten Schragenkörper (15) unter Bildung eines nach vorne und nach oben offen ausgebildeten Aufnahmerraums (16) für die stabförmigen Artikel, wobei der Aufnahmerraum (16) durch eine sich von Seitenwand (12) zu Seitenwand (13) erstreckende Trennwand (17) geteilt ist, der sich dadurch auszeichnet, dass der Schragenkörper (15) teilbar ausgebildet ist.

IPC 8 full level

A24C 5/358 (2006.01)

CPC (source: CN EP)

A24C 5/352 (2013.01 - CN); **A24C 5/358** (2013.01 - EP)

Citation (applicant)

WO 2014209842 A1 20141231 - CELANESE ACETATE LLC [US]

Citation (search report)

[AD] WO 2014209842 A1 20141231 - CELANESE ACETATE LLC [US]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC ME MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA

Designated validation state (EPC)

KH MA MD TN

DOCDB simple family (publication)

EP 4364584 A1 20240508; CN 117981899 A 20240507; DE 102022128888 A1 20240502

DOCDB simple family (application)

EP 23205465 A 20231024; CN 202311432896 A 20231031; DE 102022128888 A 20221101